
Ülevaade 21.12.21 Alutaguse Vallavolikogu istungist 

• Ettekandega esines RMK metsaülem Koidu Simson, kes tegi volikogu liikmetele kokkuvõtte 

RMK poolt koostatud Alutaguse valla territooriumil asuva riigimetsa terviktutvustusest. RMK 

metsaülema täispikkuses ettekannet on võimalik järele kuulata Volise infosüsteemis. 

• Alutaguse valla teenetemärgi väljaandmiseks esitati kolm kandidaati: Priit Palmet, Jaak Arm ja 

Ülo Kann. Volikogu otsustas kinnitada preemia suuruseks 500 € ja välja anda ühe 

teenetemärgi. Häälteenamuse sai Ülo Kanni kandidatuur. Otsustati välja anda Alutaguse valla 

teenetemärk nr 6 Ülo Kannile Uusküla kogukonna hoidmise, elanikkonnale vajaliku 

informatsiooni jagamise ja abi osutamise eest. 

• Võeti vastu otsus „Rannapungerja küla Poolsaare ja Kõnnumaa kinnistute detailplaneeringu 

keskkonnamõju strateegilise hindamise algatamata jätmine“. 

• Võeti vastu otsus „Nõusoleku andmine maakorraldustoimingu läbiviimiseks ja maa osaliseks 

võõrandamiseks (Metsa tänav)“. 

• Tunnistati kehtetuks Iisaku Vallavolikogu 20.03.2014. a määrus nr 8 „Iisaku valla kaevetööde 

eeskiri“ ja Illuka Vallavolikogu 17.02.2014. a määrus nr 12 „Illuka valla kaevetööde eeskirja 

kinnitamine“. 

• Volikogu otsustas mitte muuta veeteenuse hinna hüvitamise korda ja hüvitamine jätkub 

samadel alustel kui 2021. aastal.  

• Otsustati veebruarikuus jätkata eelnõu „Vallavolikogu liikmetele ja komisjonide liikmetele 

tasu ja hüvituste maksmise kord“ II lugemist. 

• Võeti vastu Alutaguse valla 2022.aasta  eelarve. Põhitegevuse tulude kogumaht on 11 926 304 

eurot, põhitegevuse kulude kogumaht on  11 487 533 eurot, põhitegevuse tulem on 

planeeritud 438 771 eurot. Investeerimistegevus kokku (= investeerimistegevuse sissetulekud 

– väljaminekud) on negatiivse tulemiga summas 3 643 855 eurot. Vahe kaetakse likviidsete 

vahendite jäägi, põhitegevuse tulemi ning nõuete muutuste arvelt  (Illuka Arengufond). 

• Volikogu esimees andis infot Haridus- ja Teadusministeeriumi käskkirjast „Täiendav toetus 

munitsipaalkoolide pidajatele koolivõrgu korrastamiseks". Otsustati, et lähiajal saavad kokku 

vallavalitsus, haridus-, kultuuri – ja sotsiaalkomisjon ning revisjonikomisjon, et jagada 

konkreetsed lähteülesanded ning kindlad suunised vallavalitsusele andmete kogumiseks. 

Teema lõpetuseks rõhutas istungi juhataja Veljo Kingsep, et gümnaasiumi osa sulgemist ei ole 

arutatud ning otsust selle kohta ei ole lähiajal volikogu päevakorras. Plaanis on alustada 

andmete kogumist, mille põhjal saaks analüüsida koolide olukorda, alles siis saab otsustada, 

mis suunas tuleb edasi liikuda. 

 


